
Mötesprotokoll från styrelsemöte ÖRBY HEM & SKOLAFÖRENING 
 
Datum: 2000-04-26 
Tid:       19.00-21.00 
Plats:     Vulkanen 
 
Närvarande: 
Lennart Nilsson, ordförande 
Berith Lindwall 
Mats Dahlström 
Lars-Erik Höjenfeldt 
Ann Malmenholt 
Bengt Modigh 
Kaj Welin 
 
1. Sekreterare för detta möte 
Eftersom Lena inte kunde närvara, hoppade Ann in som sekreterare för detta möte. 
 
2. Föregående protokoll 
Berith var på matrådet som representant den 31/3. 
Barnen hade förslag på maträtter som de tyckte skulle utgå, sådana som skulle serveras 
oftare och även helt nya rätter. En uppföljning skulle ske i höst. 
 
3. Vårt ekonomiska läge 
Enligt kassören fanns per den 25/4-2000 ett saldo på 26.271,92 kronor på kontot. 
För detta läsår var 188 medlemsavgifter inbetalda, vilket vi borde vara 
ganska nöjda med! 
 
I maj är ett möte angående skolgårdsupprustningen planerat. En offert på de betongdjur vi 
från Hem&Skolaföreningen tänker "sponsra" efterlyses. 
 
4. Förvaltningsrådet 
På det senaste förvaltningsrådet avhandlades följande punkter: 
· Information om soft-air-gun har lämnats av polis och skickats hem till alla barn 
· Bo Sundblads föreläsning besöktes av 38 personer. 
· Målet är att trycka elevkatalogen för nästa läsår redan i september. 
· Nästa års 6-årsverksamhet består av 76 elever, inga från kön tas in  (inte ens de 8 med 
syskon i Örbyskolan) Detta för att kunna starta en 
treparallellig årskurs. 
· Stölden av datautrustningen från Galaxen runt årsskiftet är fortfarande inte ersatt av 
Securitas. 
 
5. Elevrådet 
Elisabeth var på det senaste elevrådet men inte närvarande för rapport ikväll. 
 



6. Stadsdelsnämnden 
Vi beslöt att representanter från Hem&Skola inte behöver vara närvarande vid alla 
mötena utan att vi visar intresse när det kommer upp punkter som just berör 
skolverksamheten. 
 
7. Inbjudningar 
En inbjudan till ett drogseminarium anslås. 
 
8. Vårmarknaden 
Banderoller och tryckt material skulle letas fram ur förråden. 
Hjälpa till vid marknaden kunde Lars-Erik, Kaj och Lennart, mest i början och slutet av 
marknadstiden. 
 
9. Information till nya sexåringar Kaj och Elisabeth, som båda har egna sexåringar, åtog 
sig att passa på och informera om Hem&Skola under skolans informationsmöte inför 
skolstarten. 
 
10. Elevkatalogen 
Eftersom vi inte behöver vänta på vårt årsmöte och val av läsårets nya 
Hem&Skolastyrelse, detta tack vare den genomförda stadgeändringen, kommer årets 
Elevkatalog tryckas så fort som möjligt, förhoppningsvis redan i september. 
 
11. Övrigt 
Vi beviljar Lasse Magnussons ansökan om 30 Kr per skolpolis för en liten 
avtackningspresent. 
 
Nästa/sista tillfälle för styrelsen (+valberedningen) att ses detta läsår är den 24/5 hos 
Berith. 
Lista över medhavd förtäring mailar Berith. 
 
För skolstarten den 21/8 bestämdes att Mats sköter inköp av de traditionella bullarna 
(både kanel- och släta bullar detta år!) och Lennart saftinköp och dunkmedtagning. Alla 
andra tar med brickor och träffas en timme innan uppropstiden på skolgården. 
 
Väl mött då säger Ann 
 


